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Skrivelse angående nämndens ansvar för Slakthusområdets framtid 
 
Vi vill med emfas understryka vikten av nämndens ansvar för att Slakthusområdet ges 
möjligheter att fungera. Försörjningsbehovet måste tillgodoses även när det står i konflikt med 
andra angelägna mål för staden. Även det samlade ansvaret för livsmedelsförsörjningen är en 
viktig uppgift som inte bör underordnas nämndens fastighetsrelaterade uppgifter, såsom skett 
under 2005 och hittills under 2006. 
 
I en nämnd som volymmässigt har en slagsida åt fastighetsförvaltning är det lätt att den 
näringspolitiska uppgiften glöms bort. Det är därför viktigt att understryka att nämnden ska 
värna stadens saluhallar, även i de fall de inte ägs av staden. 
 
Vi anser därför att det är angeläget att nämnden tar en aktiv del i utvecklingen av 
Slakthusormådet. Det kan inte nog understrykas hur viktigt det är att Stockholms stads ansvar  
för livsmedelsförsörjning inte åsidosätts när utvecklingen av Slakthusområdet diskuteras.  
Även om viss exploatering och utveckling av området bör ske måste detta göras med respekt  
för den näringsverksamhet som idag bedrivs på Slakthusområdet. 
 
Vi vill därför ge kontoret i uppdrag att ta fram underlag för hur Slakthusområdet kan påverkas  
av olika aktuella planer på exploatering i och kring området samt vilka åtgärder som bär  
vidtas för att trygga näringsverksamheten i området. 
 


